
Zápisnica 

Konferencia SZOŠ, 13. 4. 2025, Banská Bystrica 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program:    

 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu, voľba pracovného predsedníctva  

3. Výročná správa SZOŠ a účtovná závierka za rok 2024 

4. Správa kontrolóra SZOŠ za rok 2024 

5. Schválenie rozpočtu SZOŠ na rok 2025   

6. Diskusia 

7. Záver 

 

Bod 1) Konferenciu otvoril predseda SZOŠ Andrej Patráš. Vedením konferencie poveril 

Martina Václavíka. Z celkového počtu 32 delegátov bolo prítomných 19 on-line. Konferencia 

je unášania schopná. 

Bod 2) Konferencia jednomyseľne (19 hlasov za) schválila program konferencie. Konferencia 

jednomyseľne (19 hlasov za) zvolila nasledovné pracovné predsedníctvo: Martin Václavík 

(predsedajúci), Juraj Nemec (zapisovateľ), overovateľ zápisnice a skrutátor Emil Kukurugya. 

Bod 3) Výročná správa SZOŠ za rok 2024 a účtovná závierka SZOŠ za rok 2024 boli 

zverejnené písomne v termínoch stanovených Zákonom o športe.  Správu uviedol predseda 

SZOŠ Andrej Patráš. Detaily ohľadom hospodárenia SZOŠ za rok 2024 uviedol Ján Mižúr. 

V apríli 2025 schválila NR SR nový Zákon o športe, zmeny, ktoré z nového zákona vyplynú, 

budú zväzom komunikované v najbližšom čase. Zvyšuje sa dôraz kladený na prácu 

s mládežou. Z pohľadu rozpočtu skončilo hospodárenie SZOŠ v strate, tento fakt ale nemá 

dopad na fungovanie zväzu (strata bola spôsobená časovým posunom realizácie niektorých 

výdavkov). P SZOŠ navrhlo výsledok hospodárenia stratu vo výške 8 361,97 € presunúť do 

nasledujúceho účtovného obdobia 2025.  

K správe diskutoval Jozef Wallner – upresnil výsledky z ME v OB. 

Konferencia jednomyseľne (20 hlasov za – pribudol jeden delegát s hlasom rozhodujúcim) 

schválila výročnú správu SZOŠ za rok 2024 a účtovnú závierku za rok 2024. 

Bod 4) Správa kontrolóra SZOŠ za rok 2024 bola zverejnená písomne  v termíne stanovenom 

Zákonom o športe. Vzhľadom k neprítomnosti kontrolóra SZOŠ správu prečítal Andrej Patráš. 

Do diskusie k správe sa nikto neprihlásil. 

Konferencia jednomyseľne (21 hlasov za – pribudol jeden delegát s hlasom rozhodujúcim) 

schválila správu kontrolóra SZOŠ za rok 2024. 

Bod 5) Návrh rozpočtu SZOŠ na rok 2025 bol zverejnený písomne, v termíne stanovenom 

Zákonom o športe. Návrh rozpočtu uviedol Andrej Patráš. Základná štruktúra návrhu rozpočtu 

je definovaná pravidlami vyplývajúcimi zo Zákona o športe a hospodárskymi smernicami 

SZOŠ. Rozpočet je navrhnutý ako vyrovnaný. Do diskusie k správe sa nikto neprihlásil. 



Konferencia jednomyseľne (21 hlasov za) schválila rozpočet SZOŠ za rok 2025. 

Bod 6) V diskusii vystúpili nasledovní účastníci konferencie: 

Milan Petrinec diskutoval o možnostiach využívania software LIVELOX. Požiadal 

Predsedníctvo SZOŠ, aby s majiteľmi práv rokovalo o špecifických podmienkach využívania 

software. Navrhol tiež zvážiť úpravu stanov a umožnenie individuálneho členstva. K druhému 

návrhu reagoval Martin Václavík – možnosť individuálneho členstva bola v minulosti 

prerokovaná a nebola akceptovaná, vzhľadom k problémom, ktoré by mohla spôsobiť. 

Reagoval aj Emil Kukurugya. 

Radoslav Jonáš informoval o rokovaniach ohľadom software LIVELOX v minulom roku, 

vlastníci práv neboli ochotní poskytnúť SZOŠ výhodnejšiu cenu. Ako alternatíva funguje 

Routegadget 2. Návrh možnosti individuálneho členstva je potrebné veľmi podrobne dopredu 

zvážiť. Informoval aj o iniciatíve komisie rozvoja smerujúcej k zvyšovaniu členskej základne 

SZOŠ. Na podporu týchto iniciatív bola zverejnená výzva na darovanie prebytočného 

materiálu. 

Jozef Polák požiadal usporiadateľov, aby zvážili určenie štartu sobotných pretekov tak, aby aj 

vzdialenejšie oddiely mohli cestovať až ráno. Tiež požiadal, aby štartovná listina a aj pokyny 

boli zverejňované skôr, ako je v súčasnosti zvykom. Vyjadril sa aj k tvorbe kalendára pretekov 

– v tomto roku sú preteky koncentrované v jarnom období. K problematike kalendára 

reagoval Radoslav Jonáš – informoval o plánovaných termínoch na rok 2026. Reagoval aj 

Andrej Patráš. 

Ján Mižúr upozornil, že Zákon o športe pozná len individuálne členstvo prostredníctvom 

klubovej príslušnosti. Pripomenul, že registrovaní by mali mať na súťažiach výraznejšie 

výhody, čo by motivovalo k registrácii sa v SZOŠ.  

Lukáš Poláček pripomenul, že SPORTIDENT ukončuje podporu starých čipov. Nie je vhodné 

ich darovať. Reagoval Zdenko Roháč – problém vznikne po upgrade firmware v krabiciach. 

Judita Sádecká diskutovala o téme poistenie rizika pri organizácii športových podujatí. 

Vyzvala oddiely, ktoré sa zatiaľ nevyjadrili, aby reagovali na tomto fóre. Z prítomných TBB, 

VBA a FBA myšlienku podporili.  

Jozef Wallner vysvetlil, prečo niekedy je zložité vydať štartovnú listinu a pokyny s väčším 

predstihom. Uviedol stanovisko Kobry Bratislava k poistke zväzu, oddiel sa domnieva, že text 

poistenia je príliš vágny, ale súhlasí, aby sa na tento rok uhradila. Odporučil, aby sa z odvodu 

štartovného podporili aj oblasti, prípadne aby sa zaviedol špecifický odvod pre oblasti. 

Reagoval Andrej Patráš – oblasti môžu zaviesť odvod z pretekov organizovaných na ich 

úrovni.  Reagoval aj Radoslav Jonáš, pripomenul, že hlavný je výsledok (rozvoj) a nie 

konkrétny tok peňazí. 

Andrej Patráš navrhol zvážiť opodstatnenosť karantény pre detské a veteránske kategórie. 

Juraj Nemec upozornil na problém požiadavky, aby rodičia s deťmi štartovali až po svojom 

štarte, ktorú uplatnili tento rok viacerí usporiadatelia. Reagoval Jozef Wallner. 

Radoslav Jonáš poďakoval za mapovú komisiu všetkým, ktorí prispeli do archívu máp 

a požiadal oddiely, aby vždy nové mapy zaslali mapovej komisii. 

Vzhľadom k tomu, že do diskusie sa už nikto nehlásil, diskusia bola ukončená (21 hlasov za).  

Bod 7) Konferenciu ukončil Andrej Patráš. Poďakoval všetkým za ich prácu v roku 2024. 

 


